



敬啟者：

### 訂購校服安排

天氣將會轉涼，為方便閣下替子女購買冬季校服，本校現安排校服商到校售賣及/或為同學度身訂購冬季校服、冷衫及運動服，詳情如下：

1. 日期：2020年10月12日（星期一）
2. 時間：9:50 a.m. – 1:30 p.m.

課堂	時間	班別
第三節	9:50 a.m. – 10:30 a.m.	1C
第四節	10:30 a.m. – 11:10 a.m.	1D
第五節	11:25 a.m. – 12:05 p.m.	1B
第六節	12:05 p.m. – 12:45 p.m.	1A
放學	12:45 p.m. – 1:30 p.m.	中二至中六

3. 地點：本校兩天操場
4. 繳款方法：校服商要求同學於訂購時繳付訂金\$100或全數(請參考校服供應商提供之訂購單)，請同學當天帶備足夠的款項。如交支票，抬頭請寫上校服公司名稱，如只需交訂金者，餘款需於領取校服時一併交妥。
5. 領取校服時間：2020年11月17日（星期二）12:45 p.m. – 1:30 p.m.
6. 如遇上八號風球或紅、黑色暴雨警告，售賣/領取校服日期將順延一天。
7. **中二至中六的同學如需訂購校服，請到校務處領取校服訂購單。**
8. 本校只會安排一次統一訂購校服，如家長錯過當天訂購，可自行到校服公司訂購校服，但訂製時間可能會較長，敬請留意。同學亦可選擇按照規定式樣自行縫製校服。
9. 本校由兩間校服供應商同時供應校服讓家長選擇。雖然校服外觀相同，但質料以及設計細節會有出入，家長宜按個別需要作出選擇。

此致  
各位家長

天主教郭得勝中學校長  
韓思騁謹啟

2020年9月25日



Dear Parent(s) / Guardian(s),

### Purchase of Winter School Uniforms

As the weather will be getting cooler, it is time to purchase the winter school uniforms, the school sweaters and the winter PE uniforms for the students. The uniform suppliers will set up counters to sell or do measurements for interested students. The details are as follows:

1. Date: 12 October 2020 (Monday)
2. Time: 9:50 a.m. – 1:30 p.m.

Period	Time	Class
3 <sup>rd</sup>	9:50 a.m. – 10:30 a.m.	1C
4 <sup>th</sup>	10:30 a.m. – 11:10 a.m.	1D
5 <sup>th</sup>	11:25 a.m. – 12:05 p.m.	1B
6 <sup>th</sup>	12:05 p.m. – 12:45 p.m.	1A
AFTER SCHOOL	3:45p.m. – 4:30p.m.	S2 – S6

3. Venue: Covered Playground
4. Payment Method: The suppliers request deposits for \$100 or full payments (please refer to the order forms), thus sufficient money should be prepared. If the payment is made by cheque, it should be payable to the suppliers. If the deposit is paid, the remaining amount should be paid when the uniform is collected.
5. Collection time: 17 November 2020 (Tuesday) 12:45 p.m. – 1:30 p.m.
6. In case of Typhoon signal no. 8, red or black rainstorm warning, the event will take place on the following day.
7. **For S2 – S6 students, please obtain the uniform order forms from the General Office.**
8. As only one day is arranged for the purchase, if the event is missed, parents could place the order directly from the suppliers, but it may take a longer time. DIY uniforms that fulfil the school' s requirements are acceptable.
9. The school uniforms are provided by two uniform suppliers. Although the appearance of school uniforms is the same, the materials and design details may differ. Parents are advised to make choices according to their individual needs.

Yours sincerely,  
Steven Hon  
Principal